


LAPORAN AKTIVITI PI1M FELDA LAKUM (MAC 2016)

Tujuan dokumen ini adalah untuk menyediakan panduan bagi jenis maklumat yang diperlukan dalam laporan untuk bahan berita RDD, laporan tahunan, dan penerbitan lain.

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Nama acara / program	KLIK DENGAN BIJAK BERSAMA SK LAKUM	
Tarikh & Masa	<i>Tarikh : 11 Mac 2016 Masa: 8.30 am-12.00 pm</i>	
Location Lokasi	<i>Dewan sekolah SK LKTP Lakum Mukim Semantan, Lanchang Temerloh, Pahang D.M.</i>	
Tujuan	<i>Memberi pendedahan kepada murid tentang penggunaan internet dengan cara berhemah bertanggungjawab dan berwaspada.</i>	
Butiran Penerima	<i>Terdiri daripada murid SK Lakum seramai 311 orang. Bermula daripada pelajar Pendidikan Khas, Pra, darjah satu hingga darjah enam. Yang berusia di antara 5 hingga 14 tahun.</i>	
Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	.	
Kebaikan / kelebihan aktiviti	<i>Kebaikan aktiviti ini dapat meningkatkan pengetahuan murid-murid tentang penggunaan internet dan mendidik mereka untuk menjadi lebih berhati-hati di dalam media sosial. Selain itu, aktiviti ini dapat meningkatkan keyakinan diri, kreativiti dan kerjasama di kalangan mereka.</i>	
Nama VIP	-	
Nama tetamu daripada VIP	-	
Pelaksanaan aktiviti utama	<i>Aktiviti dipecahkan kepada empat. Aktiviti pertama adalah taklimat berkenaan dengan KDB yang mana melibatkan semua murid di sekolah tersebut. Kemudian mereka dibahagikan kepada dua kumpulan iaitu tahap 1 dan tahap 2. Setelah selesai</i>	

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
	<i>semua aktiviti tamat acara penyampaian hadiah dijalankan untuk kumpulan dan individu yang telah menunjukkan prestasi yang baik dalam aktiviti yang mereka sertai.</i>	
Aktiviti Sokongan	<i>Bagi tahap satu aktiviti yang dijalankan adalah aktiviti mewarna, manakala bagi tahapa dua pula mereka menjalankan aktiviti LDK yang melibatkan aktiviti seperti kuiz, teka silang kata, cari barang tersembunyi dan lain-lain.</i>	
Peserta Lain	-	
Keterangan gambar	 <p>The top photograph shows a large group of students in white uniforms sitting on the floor in a school hall, facing a stage. The bottom photograph shows a teacher in a blue uniform and red headscarf standing at a podium on the stage, presenting to the students. A projector screen is visible behind her.</p>	<p><i>Murid-murid SK Lakum seramai 311 orang.</i></p> <p><i>Petugas sedang menyampaikan taklimat KDB kepada semua murid.</i></p>

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
	 	<p data-bbox="1281 531 1549 596"><i>Aktiviti berkumpul sedang dijalankan.</i></p> <p data-bbox="1281 1066 1528 1167"><i>Sesi penyampaian hadiah untuk para pemenang.</i></p>

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Keterangan gambar berserta nama		
Terjemahan		
Dokumen Sokongan		

**SILA KEMUKAKAN LAPORAN BERTULIS & GAMBAR-GAMBAR BERLANDASKAN
PANDUAN YANG DIBERIKAN DAN HANTAR KE JABATAN PEMBANGUNAN APLIKASI
KANDUNGAN DALAM TEMPOH SEMINGGU SELEPAS ACARA / PROGRAM
BERLANGSUNG**